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Commission to assess the proposed acquisition of 

Nasdaq Power by EEX 

 

Dear Trading Participants,  

 

The European Commission has come to the decision to assess the intended transaction 

between Nasdaq and EEX regarding the sale of Nasdaq’s European power trading and 

clearing business. Should you be interested in more information, you may find the 

announcement of the European Commission here. 

 

EEX will fully cooperate with the European Commission to assist them to undertake the 

review.  

 

We’re committed to this transaction and strongly believe in the benefit for the overall energy 

wholesale market. Therefore, it is our shared ambition to complete this transaction upon the 

receipt of regulatory approval. We will inform you as soon we have further information. 

 

Your sincerely, 

 

EEX Public Relations     

T +49 341 2156-300  

presse@eex.com 

Customer Information               21/08/2023 

https://ec.europa.eu/commission/presscorner/detail/en/mex_23_4221
mailto:presse@eex.com
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Kundeninformation                     21.08.2023 
 

 

 

  

     

Kommission prüft geplante Übernahme von 

Nasdaq Power durch EEX 
 

 

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,  

 

die Europäische Kommission hat beschlossen, die beabsichtige Transaktion zwischen 

Nasdaq und EEX bezüglich der Übernahme des europäischen Stromhandels und 

Clearinggeschäfts der Nasdaq zu überprüfen. Die entsprechende Bekanntmachung der 

Europäischen Kommission kann online unter diesem Link gefunden werden. 

 

Die EEX wird uneingeschränkt mit der Europäischen Kommission zusammenarbeiten, um 

diese bei der Durchführung der Überprüfung zu unterstützen. 

 

Wir wollen an der Transaktion festhalten und glauben fest an den Mehrwert für den 

gesamten Energiegroßhandelsmarkt. Wir haben daher das gemeinsame Ziel, die 

Übernahme nach Erhalt der behördlichen Genehmigung abzuschließen. Wir werden Sie 

informieren, sobald uns weitere Informationen vorliegen. 

 

Mit freundlichen Grüßen 

 

EEX Public Relations     

T +49 341 2156-300  

presse@eex.com 

https://ec.europa.eu/commission/presscorner/detail/en/mex_23_4221
mailto:presse@eex.com

